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Darłowo, dnia 14 sierpnia 2013 roku 
 
 
BR.0002.9.2013 
 
 
 

Protokół Nr XXXVII/2013 
z XXXVII Sesji VI kadencji Rady Gminy Darłowo 

z dnia 14 sierpnia 2013 roku 
pod przewodnictwem 

Pana Jarosława Michalskiego – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 
 

 
  

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Darłowo. 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1000, a zakończył o godzinie 1310. 

Pani Jolanta Janicka – Radna Rady Gminy Darłowo spóźniła się.  

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 14 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

/Lista obecności Radnych na posiedzeniu XXXVII sesji VI kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 14 sierpnia 
2013 roku stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W sesji udział wzięli również Sołtysi Sołectw Gminy Darłowo. 
/Lista obecności Sołtysów Sołectw Gminy Darłowo stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu/ 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo; 
Pan Radosław Głażewski – Zastępca Wójta Gminy Darłowo; 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo; 
Pani Małgorzata Ejsmont – Radca Prawny; 
Pani Ewa Szymczak – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie;                                                                                        
Pan Marceli Glaza – Dyrektor Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej w Dąbkach; 
Mieszkańcy Gminy Darłowo; 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu./   .                             
 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
powołania sekretarza obrad dzisiejszej sesji. 
Na Sekretarza obrad powołano Radnego Pana Przemysława Pociechę. 
W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych, głosując: 
14 głosów za, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących. 

 
Na protokolantkę Pan Przewodniczący powołał Panią Iwonę Kowalską. 
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przystąpił do 
ustalenia porządku obrad, przy czym przypomniał, że proponowany porządek obrad 
wszyscy Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję. 

Ad. 1.3. 

/Proponowany porządek obrad Radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XXXVII Sesję Rady Gminy 
Darłowo. Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu/ 

 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował 

Radnych, że Wójt Gminy Darłowo w dniu 2 sierpnia 2013 roku zgłosił wniosek o ujęcie                 
w porządku obrad sesji następujących projektów uchwał: 
1) Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane dotyczące zabytków. Druk nr 11/2013XXXVII 

2) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk nr 12/2013XXXVII 

3) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/293/2013 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 4 czerwca 2013 roku w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej 
własność Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą własność osoby 
fizycznej. Druk nr 13/2013XXXVII 

 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie 
wniosek Wójta Gminy Darłowo w sprawie zmiany porządku obrad sesji.  
W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując jednogłośnie: 
14 głosów za przyjęciem wniosku o zmianę porządku obrad sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących. 
/Wniosek Wójta Gminy Darłowo o zmianę porządku obrad stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 
 
Porządek obrad XXXVII sesji z uwzględnieniem przyjętych przez radę Gminy Darłowo 
zmian przedstawia się następująco: 
 
1. Sprawy organizacyjne:  
1.1. Otwarcie sesji. 
1.2. Stwierdzenie quorum. 
1.3. Ustalenie  porządku obrad. 
1.4. Przyjęcie protokołu z dnia 26 czerwca 2013 roku z XXXVI sesji VI kadencji Rady 
Gminy Darłowo. 
2. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                           
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
3. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 
4. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XXXVI sesji Rady Gminy Darłowo 
oraz w okresie między sesjami.                                    
6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.   
7. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi. Druk Nr 1/2013XXXVII 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 96/2 w obrębie Nowy Jarosław).  
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Druk Nr 2/2013XXXVII 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 297 w obrębie Jeżyce). Druk Nr 3/2013XXXVII 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działek nr 31/1 oraz nr 31/2 w obrębie Porzecze).  
Druk Nr 4/2013XXXVII 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Darłowo (dot. działki nr 213 w obrębie Jeżyce). Druk Nr 5/2013XXXVII 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych (społecznych) szkół, prowadzonych na terenie Gminy Darłowo.  
Druk Nr 6/2013XXXVII 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2013 
rok. Druk Nr 7/2013XXXVII 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Darłowo na lata 2013-2020.  
Druk Nr 8/2013XXXVII 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy, za usługi w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych.  
Druk Nr 9/2013XXXVII 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do 
stowarzyszenia „Darłowskie Centrum Wolontariatu” z siedzibą w Darłowie.  
Druk Nr 10/2013XXXVII 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dotyczące zabytków.  
Druk Nr 11/2013XXXVII 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu          
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Druk Nr 12/2013XXXVII 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/293/2013 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 4 czerwca 2012 roku w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą własność osoby 
fizycznej. Druk Nr 13/2013XXXVII 
21. Wolne wnioski i zapytania. 
22.  Zakończenie sesji. 
 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał pod głosowanie 
porządek obrad po zmianach. 
W głosowaniu udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo głosując jednogłośnie: 
14 głosów za przyjęciem powyższego porządku obrad sesji, 
0 głosów przeciw, 
0 głosów wstrzymujących. 
Na tym punkt zakończono. 
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Przyjęcie protokołu z dnia 26 czerwca 2013 roku z XXXVI sesji VI kadencji Rady 
Gminy Darłowo. 

Ad. 1.4. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał, że 
protokół był wyłożony do wglądu w Referacie Samorządowym – Biurze Rady Gminy. Nikt 
nie zgłosił uwag do tego protokołu, wobec czego podpisał protokół bez uwag. 
Na tym punkt zakończono. 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                   
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 2. 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powitał wszystkich obecnych                          
i powiedział, że ostatnia sesja odbyła się 26 czerwca 2013 roku. Samorząd Gminy w osobie 
Wójta zajmował się w tym okresie takimi sprawami jak między innymi warte podkreślenia 
spotkania z mieszkańcami w sprawie realizacji tak zwanej ustawy „śmieciowej”, efektem 
czego jest to, że szereg spraw zostało wyjaśnionych. Pan Wójt nadmienił, że śmieci zbierane 
są w części „po nowemu”, a trochę „po staremu”, i będzie to trwało do końca sierpnia. 
Między innymi zmiany te są przedmiotem dzisiejszych obrad. Między innymi w tym okresie 
przybyło na spotkanie do Pana Wójta bardzo dużo osób. Pan Wójt poruszył sprawy dotyczące 
budowy kanalizacji w kierunku wicia przez Krupy i inne miejscowości.  Pan Wójt wspomniał, 
że wykonawca Ekowodrol chciałby, żeby te prace robił podwykonawca, ale tego nie ma                   
w przetargu. Pan Wójt nadmienił, że wykonawca chciałby zrobić odcinek do Krup łącznie                  
z Krupami w tym roku i dobrze byłoby gdyby dokonano zapłaty na początku roku. pan Wójt 
powiedział, że zasady przetargu są takie, że przez dwa lata na koniec się płaci, dlatego musi 
on tak dostosować sobie te prace, żeby dostosować się do przetargu, ponieważ jeśli tego nie 
zrobi to przetarg będzie unieważniony. Pan Wójt powiedział, że do tego chyba nie dojdzie.                  
W związku z tym niedługo będą trwały roboty na terenie okręgu Radnego Pana Idziego 
Krawczyka.  

Z innych spraw bieżących, które dotyczą Gminy Darłowo podkreślić należy, że 
postawiono sprawy oświatowe zwłaszcza organizacje szkoły w Dąbkach do nowego roku 
szkolnego. Pan Wójt nadmienił, że w piątek odbędzie spotkanie z Dyrektorami. Pan Wójt 
przypomniał przy tym, ze największe zaangażowanie jest związane ze szkołami publicznymi. 
Natomiast w przypadku szkół społecznych zmiany dotyczą finansowania. Pan Wójt 
nadmienił, że odbyło się także drugie nadzwyczajne zgromadzenie wspólników Gminnego 
Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. Pan Wójt powiedział, że z tego względu, że nie 
został zachowany termin wywiązania się z proceduralnych spraw – chociaż z Radzie 
Nadzorczej jest trzech prawników, w tym jeden z tytułem Doktora – mają oni obowiązek 
świadczyć usługi prawne na rzecz spółki. Pan Wójt powiedział, że jest poza tym szereg spraw, 
które nie wynikają z woli samorządu.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że spotkał się                               
z Ambasadorem USA w Polsce, podczas którego poruszono temat farm wiatrowych w Polsce. 
Pan Wójt powiedział, że pan Ambasador przyjechał zobaczyć gdzie powstały wiatraki. Pan 
Wójt nadmienił, że w tej chwili powstaje szesnaście wiatraków w rejonie Porzecza, które Pan 
Ambasador widział. Pan Wójt powiedział, że będą inwestować w nasz teren. Pan Wójt 
powiedział, że odbył również szereg spotkań z Panem Markiem Rzepką inwestorem, który na 
terenie Gminy rozpoczął dość dużo inwestycji, między innymi kompleks wypoczynkowy                 
w Bobolinie. Ponadto Pan Wójt spotkał się z wieloma innymi inwestorami, którzy głównie 
pytali o perspektywy i możliwości finansowania miedzy innymi w rejonie Dąbek. Oprócz 
tego, czym zajmował się Pan Wójt były tu media. Pan Wójt powiedział, że media mówią 
same za siebie i pozostawia ten temat bez komentarza.  
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Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że jest dzisiaj Zarząd 
Lokalnej Grupy Rybackiej. Pan Wójt przy tym powiedział, że jest tam walka o pieniążki 
przypisane dla Gminy. Pan Wójt powiedział, ze te przypisane pieniążki Gmina chce 
wykorzystać jeszcze w tym roku. pan Wójt powiedział, że prawdopodobnie te wszystkie 
środki finansowe będą skierowane w miejscowość Wicie, w naprawę drogi Morskiej oraz                 
w kierunku Postomina. Pan Wójt nadmienił, że spotkał się również z Wójtem Gminy 
Postomino w sprawie połączenia trasy tak zwanej od lotniska wzdłuż morza. Pan Wójt 
powiedział, że odbył również spotkanie z Doradcą Pana Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej 
oraz wiele innych spotkań. Pan Wójt dodał, że wczoraj był w Szczecinie w sprawie związanej 
z wykonywaniem obowiązków Wójta. Dotyczy to donosów na osobę Pana Wójta. Pan Wójt 
powiedział, że otrzymał postanowienie Prokuratury Okręgowej na 31 stron, wobec czego co 
jest w nim napisane Pan Poseł Hoc odwołał się do Prokuratury Krajowej.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo poruszył także temat borowiny. Pan 
Wójt powiedział dosłownie, że już ją ma u siebie w biurku, ponieważ na razie bez pozwolenia 
ryje tam kret wydobywając ją na wierzch, w związku z czym Pan Wójt w obecności telewizji 
pozbierał ją, zapakował i nazwał ją „Borowiną z Darłowa”. Pan Wójt powiedział, że wczoraj 
z nim rozmawiano, ponieważ ma się odbyć Konferencja Prasowa Posłów Palikota. Pan Wójt 
powiedział, że przedstawicielem zakładów leczniczych jest Pan Ślepko. Pan Wójt powiedział, 
że na tej konferencji ma być przedstawiony projekt zmieniający ustawę o uzdrowiskach. Pan 
Wójt powiedział, że ponoć ciekawe rzeczy tam są proponowane. Pan Wójt powiedział, że 
między innymi propozycje dotyczą głównie tego, żeby w strefie A nie było tylko tak, że 
można wejść i wyjść, sprzedawać pamiątki, ale też świadczyć działalność na rzecz tych, 
którzy przyjeżdżają się leczyć. Pan Wójt powiedział, że oczywiście nie dotyczy to leżenia na 
plaży lecz w zakładach leczniczych. Pan Wójt powiedział, że wychodzi z takiego założenia, 
ze nie ma tego złego, co nie wychodzi na dobre, dlatego uważa, że jeśli jest okazja 
porozmawiać, to warto, ponieważ jest to istotne dla Gminy.  

Pan Wójt ponadto poruszył temat żniw oraz powiedział, że dzisiejszy deszcz jest 
niejako zbawienie do odpoczynku i przygotowania ziemi pod rzepak. Pan Wójt powiedział, że 
żniwa są dużo wcześniej, ponieważ jak dotąd o tej porze roku dopiero się rozpoczynały                     
w połowie sierpnia. Pan Wójt powiedział, że mówi o tym, ponieważ chce podkreślić                      
w szczególny sposób, że zmienia się otaczająca nas rzeczywistość. Pan Wójt powiedział, że 
nie do pomyślenia jest, że nasi rolnicy nie mogą na naszym terenie sprzedać swojego zboża. 
Pan Wójt powiedział, że doszło do tego, że w tej chwili wszystko się odwróciło, ponieważ te 
zboże nie jest już produktem strategicznym, żywnościowym, lecz handlowym. Pan Wójt 
powiedział, że jako rolnik uważa, ze to jest straszny błąd, że Państwo do tego dopuściło, że 
zabierane są magazyny. Pan Wójt powiedział, że to jest chyba końcówka czasów tej drobnej 
wytwórczości rolniczej. Pan Wójt powiedział, że rolnicy byli u niego z prośbą, aby na 
dzisiejszej sesji przygotował jakiś apel, stanowisko Władz Gminy odnośnie tej sytuacji. Pan 
Wójt powiedział do Sołtysów i do Radnych, że zaczął to pisać, ale w końcu ręce mu opadły, 
ponieważ nawet nie wiadomo do kogo to napisać. Pan Wójt powiedział, że wczoraj przekonał 
się w Izbie Skarbowej, że ODR to jego firma, w związku z czym ma swoje poglądy na ten 
temat. Pan Wójt powiedział, że napisali jak widza to rolnictwo i jak je oceniają. Pan Wójt 
dodał, że nasza Gmina rolnictwem stała i rolnictwem stoi. Pan Wójt powiedział, że myśli, że 
odbędzie się najbliższe posiedzenie komisji Rolnictwa i wówczas będzie można porozmawiać 
jakie formy tego przybrać. Pan Wójt powiedział, że tak zmienia się otaczająca nas 
rzeczywistość.  

Kondycja finansowa, która przedstawił Pan Wójt przedstawia się następująco: stan 
konta na rachunku podstawowym wynosi 1 677 493,96  zł, uruchomiony kredyt w rachunku 
1 000 000,00 zł obecnie nie wykorzystany, także do dyspozycji jest prawie dwa miliony 
siedemset tysięcy złotych. Wydatki bieżące, które są do poniesienia w najbliższych dniach 



Strona 6 z 25 
 

mieszczą się w granicach pięciuset trzydziestu tysięcy złotych, z czego na rachunki za zakupy 
i usługi jest 272 939,87 zł, a dotacje dla szkół niepublicznych 253 442,17 zł. Poza tym Pan 
Wójt powiedział, że w najbliższych dniach czekają do poniesienia wydatki inwestycyjne 
między innymi dotyczące zakupu autobusu około czterysta tysięcy złotych, dopłata do działki 
w Słowinie w granicach dwustu tysięcy złotych. Pan Wójt powiedział, że jest już realizowany 
zakup płyt jombo w granicach sześciuset pięćdziesięciu tysięcy złotych. Oprócz tego są 
jeszcze inne potrzeby inwestycyjne. Pan Wójt powiedział, ponadto, że mamy problemy, 
ponieważ zmieniła się rzeczywistość w egzekwowaniu podatków i innych zobowiązań                      
w stosunku do Gminy. pan Wójt powiedział, że inwestor rozpoczął budowę wiatraków                    
w Porzeczu i będzie odtworzona, a przynajmniej przejezdna historyczna droga do Darłowa. 
Tą historyczną drogą jest droga Nowy Kraków – Domasławice – przez Rusko – do Darłowa. 
Tą drogą inwestor będzie prowadził kable, a koszt remontu wynosi około sześciuset tysięcy 
złotych. Pan Wójt powiedział, że inwestor w związku z położeniem w tej drodze kabli będzie 
płacił podatek za zajęcie pasa drogowego. Pan Wójt powiedział, jednak, że z tym jest 
największy kłopot, ponieważ inwestor wziął sobie podwykonawców, którzy twierdzą, że to są 
zbyt małe pieniądze, że aby załatwić jakoś tę sprawę, to jest gdzieś około stu tysięcy złotych, 
za zajęcie pasa drogowego na same kable. Pan Wójt powiedział, że są dwie firmy, jedna 
Energobud, która kładzie kable, a druga forma MDI, która do robót będzie brała tutejszych 
biznesmenów. Pan Wójt powiedział, że droga ma mieć trzy metry szerokości i zrobiona                     
z gruzu. Pan Wójt powiedział, że w dalszym ciągu toczy się sprawa związana z dokończeniem 
dróg, które są do wiatraków, aby one były też drogami nie tylko do wiatraków, lecz 
przejezdnymi dla mieszkańców.   

Na tym punkt zakończono. 
/Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik Nr 6 do 
niniejszego protokołu/ 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo 
między sesjami. 

Ad. 3. 

Pan Franciszek Kupracz przedstawił realizację uchwał między sesjami. 
/Określenie sposobu realizacji uchwał podjętych na XXXVI stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 
Na tym punkt zakończono.  
 

Interpelacje Radnych.    
Ad. 4. 

W tym punkcie zgłosił się Pan Idzi Krawczyk Radny Rady Gminy Darłowo.  
Pan Idzi Krawczyk Radny Rady Gminy Darłowo zapytał kiedy będą postawione  

znaki na obwodnicy w Krupach. Znak „uwaga zwierzęta domowe”.  
Pan Radosław Głażewski Zastępca Wójta Gminy Darłowo powiedział, że interpelacja 

została przekazana do Zarządu Dróg Wojewódzkich i nie ma jeszcze w tej sprawie 
odpowiedzi.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że znak powinien tam być.  
Na tym punkt zakończono. 
 

Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XXXVI sesji Rady Gminy 
Darłowo w dniu 26 czerwca 2013 roku oraz w okresie między sesjami.   

Ad. 5. 

/Informacja w sprawie odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na XXXVI sesji Rady Gminy Darłowo oraz                    
w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/     
/Informacja w sprawie odpowiedzi wnioski zgłoszone na XXXVI sesji Rady Gminy Darłowo oraz w okresie 
między sesjami stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/     
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 Na tym punkt zakończono. 
 

Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.   

Ad. 6. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący

/Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo z działalności w okresie między sesjami stanowi załącznik 
nr 11 do niniejszego protokołu./    

 Rady Gminy Darłowo przedstawił 
sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami. 

 Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 7. 
TRYBUNA OBYWATELSKA 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Jerzemu Krzyżanowskiemu Radnemu Rady Gminy Darłowo.  

Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo poruszył cztery sprawy. Po 
pierwsze pochwalił Panią Małgorzatę Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie za organizację imprez 
podczas letniego sezonu wakacyjnego. Pan Radny powiedział, że pomimo, iż jest mało 
pieniędzy, wskazał, że w Wiciu jest bardzo dużo imprez. Pan Jerzy Krzyżanowski wyraził 
słowa uznania dla całej Rady Sołeckiej oraz Sołtysa Sołectwa Wicie, po czym nadmienił, że 
w tym sezonie większość sołectw się spisało.  

Kolejną sprawą, którą poruszył Pan Radny Jerzy Krzyżanowski jest ogólna zbiórka 
krwi w dniu 8 września 2013 roku w godzinach od 900 do 1300, na którą Pan Radny zaprasza 
mieszkańców, strażaków i innych. Pan Radny powiedział, że idea tego jest taka, że każdy kto 
odda krew na konto OSP, to taka jednostka będzie maiła szansę wygrać 1000 zł,                     
a indywidualna osoba – rower od Pana Radnego.  

Pan Radny Jerzy Krzyżanowski zadał pytanie do Pana Wójta w sprawie wynajęcia 
budynku szkoły w Dąbkach. Pan Radny zapytał komu został wynajęty budynek i czy Gmina 
w związku z tym uzyskała dochód. Pan Radny Jerzy Krzyżanowski powiedział, że trzy 
tygodnie były tam dzieci, a ponadto powiedział, że padały oszczerstwa, że tę szkołę dzierżawi 
Stowarzyszenie „Szansa” z Jeżyczek.  

Pan Radny Jerzy Krzyżanowski zapytał ponadto jaka jest sytuacja związana z 
wydobywaniem borowiny.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Pani 
Justynie Osses Sołtys Sołectwa Zielnowo.  

Pani Justyna Osses Sołtys Sołectwa Zielnowo poruszyła temat dotyczący rzekomej 
zmiany nazwy miejscowości Zielnowo. Pani Sołtys powiedziała, że mieszkańcy wsi nie chcą 
zmieniać nazwy swojej miejscowości i zganiła Pana Wójta w związku z tym, o czym głoszą 
media.   

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Pani 
Małgorzacie Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie. 

Pani Małgorzata Żugaj Sołtys Sołectwa Wicie powiedziała, że miejscowość Wicie ma 
sezon krótszy i podziękowała za przychylne spojrzenie na Wicie. Pani Sołtys podziękowała 
między innymi Panu Gawędzie, Panu Krzyżanowskiemu i mieszkańcom sołectwa. Pani 
Małgorzata Żugaj przypomniała, że miejscowość Wicie czeka na inwestycje remontu drogi 
tzn. ul. Morskiej, w związku z czym zapytała czy są sprecyzowane plany co do rozpoczęcia 
tej inwestycji. Ponadto Pani Małgorzata Żugaj poruszyła temat oczyszczalni ścieków.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Bogusławowi Strack ze Stowarzyszenia Rozwoju Miejscowości Wicie.   

Pan Bogusław Strack podziękował Panu Jerzemu Krzyżanowskiemu, po czym 
powiedział, że ta promocja nie bardzo komuś wyszła, w związku z czym napisał wniosek w 
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sprawie opublikowanych na stronie internetowej Gminy Darłowo zdjęć. Mówca powiedział, 
co Gmina powinna robić. Mówca zapytał o oczyszczalnię, o kontrolę ścieków oraz o wyniki 
tych badań. Poza tym Pan Bogusław Strack poruszył temat ulicy Morskiej.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Piotrowi Skoczkowi Radnemu Rady Gminy Darłowo.  

Pan Piotr Skoczek Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że zbliża się kres prac 
związanych ze stawianiem wiatraków w Dobiesławiu, w związku z czym poruszył sprawę 
dróg, zwłaszcza dotyczyło to drogi powiatowej. Pan Radny nadmienił, że boi się, że 
mieszkańcy zostaną problemem sami, dlatego prosił Pana Wójta o pomoc w tej sprawie.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał Pana Wójta 
czy chce zabrać głos? 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że odnośnie wypowiedzi 
Pana Radnego Jerzego Krzyżanowskiego nie będzie komentował. Jednakże w sprawie najmu 
pomieszczeń szkoły w Dąbkach Pan Wójt powiedział, że sprawę prowadzi prokurator. Pan 
Wójt poruszył także temat borowiny, mówiąc, że temat jest bardzo dobry i nośny. Przy tym 
Pan Wójt powiedział, że stanowisko w tej sprawie określił na komisji uzdrowiskowej. Pan 
Wójt zauważył, że w tę sprawę ktoś najpierw nagłaśnia, a później bierze się do roboty. Pan 
Wójt powiedział, ze ktoś haków szuka w tym, że działania są nieprawne. Pan Wójt 
powiedział, że zweryfikował swoje stanowisko. Pan Wójt nadmienił, że Agencja 
Nieruchomości Rolnych dopiero w październiku może się spodziewać sprzedaży tej działki. 
Pan Wójt zapewnił, że Gmina zrobiła wszystko co mogła zrobić. Pan Wójt powiedział, że 
zlecono opracowanie operatu na pozyskiwanie borowiny, chociaż to nie jest w jej zakresie. 
Pan Wójt powiedział, że nie będzie tego robiła Gmina ani Gminny Zakład Użyteczności 
Publicznej tylko Spółka z o. o. gdy powstanie. Pan Wójt powiedział, że Dyrektor Gil  
powiedział, że trzeba na tej działce wydzielić 3 ha. Następnie nadmienił, że geodeci mają 
problemy ze sprawami własnościowymi. Pan Wójt powiedział, że sprawa jest nośna,                            
a Dyrektor Gil zajmie się tą sprawą według procedur Agencji Nieruchomości Rolnych. Pan 
Wójt wspomniał także o sprzedaży 30 ha tego terenu za 400 tysięcy złotych. Pan Wójt 
powiedział, że teren ten ustanowiony jest przy uzdrowisku, został tam zrobiony most, ponadto 
teren jest przy drodze. Pan Wójt powiedział, że spotkał się z przedstawicielami zakładów 
leczniczych i powiedział, że to jest ich zadanie. Zakłady lecznicze szukają kogoś, kto by to 
wydobywał, ponieważ zajęcie to nie jest dochodowe. Na to wydaje się koncesję górniczą. Pan 
Wójt powiedział, że najgorsze jeśli sprzedaż działki będzie w przetargu nieograniczonym. Pan 
Wójt powiedział, że zgodnie z naszym planem zagospodarowania to oni  sprzedają w tej 
chwili łąkę, a w tej propozycji zmiany planu już będzie oznaczona jako kopalisko. Pan Wójt 
mówił o kosztach oraz o tym, że nie ma możliwości przekazania tego na gminę. Pan Wójt 
powiedział, że ci przedstawiciele przyjęli tę informację i powiedzieli wprost, że trzeba się 
szykować do Spółki, a zresztą na tym spotkaniu był Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej. 
Pan Wójt powiedział, że tez istotne jest to, że nasze zakłady lecznicze nie są przygotowane na 
przyjecie tej borowiny. Pan Wójt powiedział, że temat jest w toku i trzeba wszystko zrobić 
żeby pomóc. Następnie Pan Wójt powiedział, że odnośnie wypowiedzi Pani Sołtys                             
z Zielnowa nie będzie się wypowiadał.  

Ktoś z obecnych widzów na Sali obrad domagał się, aby przejść do punktu siódmego 
porządku obrad.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w tej chwili jest realizacja punktu siódmego – 
trybuna obywatelska.  

Pan Franciszek Kupracz wójt Gminy Darłowo odpowiedział pani Sołtys Wicia kiedy 
rozpocznie się inwestycja modernizacji i przebudowy drogi ul. Morska w Wiciu. Przy tym 
pan Wójt także poruszył temat projektu ulicy Plażowej. Następnie Pan Wójt powiedział                   
o oczyszczalni i powiedział, że jest ona kontrolowana przez WIOŚ. Pan Wójt powiedział, że 
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wykonawca chce zrobić przesył w Krupach. Pan Wójt powiedział, że na dzisiaj gmina czyni 
starania w kierunku Wicia i prosił o cierpliwość i czas żeby z nitką przesyłu tam dojść. Pan 
Wójt powiedział, że jak gdyby wypompować całą wodę w Wiciu i przyjechali by z WIOŚ                      
i zobaczyli te rurki, które tam wchodzą, to dalszy ciąg sprawy byłby wiadomo jaki.                          
W sprawie promocji Pan Wójt powiedział, że cały czas jesteśmy promowani. Pan Wójt 
mówił, że jeśli na którymś zdjęciu jest podana nieprawda to prosi to podać a będzie to 
sprostowane. Pan Wójt poruszył także sprawę WC przy plaży i powiedział, że turyści piszą bo 
porównują nas do Darłowa i w Darłowie toalety płatne są i brudno jest a u nas toalety 
niepłatne są i jest czysto. Pan Wójt powiedział, że chciałby żeby ten porządek był utrzymany. 
Pan Wójt poinformował obecnych, że będzie spotkanie z panem Dyrektorem Urzędu 
Morskiego w sprawie tego, co rozmawiali, tym bardziej, że kończy się porozumienie na 
udostępnienie plaży. Pan Wójt mówił także o drogach w gminie i powiedział, że jest to 
ostatnia okazja przy pomocy tego inwestora, żeby te drogi w gminie poprawić, bo jak już te 
wiatraki zostaną postawione to już nic nie zrobią. Pan Wójt powiedział, że z biegiem czasu te 
inwestycje będą procentowały dochodami dla Gminy ale najpierw musza być spełnione 
wymogi formalno-prawne. Pan Wójt powiedział, że oni stworzyli osiem spółek, a inwestor 
unika rozmów. Pan Wójt powiedział, że z tego może jeszcze wyniknąć, że rada będzie miała 
problem bo trwają prace z zagospodarowaniem przestrzennym i dotyczą one rejonu Krup, 
Nowego Jarosławia i Jeżyczek. Pan Wójt powiedział, że wynika to z tego, że w Jeżycach jest 
inwestor drugi, który chce w ich rejonie postawić drugi wiatrak, a ci co postawili nie zgadzają 
się. Pan Wójt powiedział, że rola Gminy jest tylko taka, że musi realizować plan i to musi być 
realizowane zgodnie z planem oraz decyzja środowiskowa. Pan Wójt powiedział, że 
wykonawca tych wiatraków, które postawione są przyjął taką zasadę, że wiatrak od wiatraka 
to jest około pięćset metrów, a on tą odległość zmniejsza. To jest sprawa miedzy nimi,                        
a gmina cierpliwie czeka.  

Pan Muszyński Mieszkaniec wypowiedział się na temat zmiany nazwy miejscowości 
Zielnowo oraz stanu dróg w tej miejscowości.  

Pan Idzi Krawczyk Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że zgłaszał interpelacje 
w tej sprawie naprawy tych dróg.  

Pan Bożędzki Mieszkaniec poruszył również temat zmiany nazwy miejscowości 
Zielnowo.  

Pan Gawęda Mieszkaniec powiedział, że Wójt był wybierany przez mieszkańców                    
i powinien im służyć a nie lekceważyć. Mówca powiedział, że jak Pan Wójt chce uczcić Pana 
Leppera to powinien wybudować świetlicę dla miejscowości a nie zmieniać nazwę.  

Pan Jan Górski Sołtys Sołectwa Dąbki powiedział, że za chwilę dowiedzą się, że Pan 
Wójt jest niewinny. Pan Jan Górski również poruszył temat zmiany nazwy miejscowości 
Zielnowo na Lepperowo.  

Pan Kazimierz Grzybak Sołtys Sołectwa Wiekowo poruszył sprawy związane                        
z wiatrakami. Mówca powiedział, że jako sołtysi w tym temacie nie są w stanie nic zrobić. 
Pan Kazimierz Grzybak poruszył temat dróg zniszczonych przy budowie wiatraków. Mówca 
powiedział, że chodzą nawet pogłoski, że ten cały inwestor nie jest zidentyfikowany,                  
a mieszkańcy zostają z wyjącymi wiatrakami i taki los został im zgotowany. Mówca zapytał: 
Starosta nic nie może, Gmina nic nie może, to co sołtys może?  

Pan Jan Małecki Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że w Kołobrzegu 
wydobywana jest borowina i w związku z tym zapytał kto się tym zajmuje.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo odpowiedział, że na pewno nie 
samorząd. W sprawie miejscowości Zielnowo pan Wójt powiedział, że muszą się spotkać.               
W sprawie wypowiedzi pana Sołtysa z Dąbek Pan Wójt powiedział, że nie będzie 
komentował. W sprawie wypowiedzi pana Sołtysa z Wiekowa pan Wójt powiedział, że źle 
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została zrozumiana intencja jego wypowiedzi. Pan Wójt powiedział, że Sołtys nie rozmawia       
z wykonawca ani z podwykonawcą bo adres to warszawa ul. Gotarda 9.  

Pan Kazimierz Grzybak Sołtys Wiekowa powiedział, że oni na żadne pisma nie 
odpisują, ani telefonu nie odbierają.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że nikt nikogo nie spycha 
tylko radzi i odpowiada i wskazuje odpowiedni adres oraz radzi zawierać ustalenia na piśmie. 
Pan Wójt powiedział, że jest dziewięć spółek ale trzy lub cztery osoby tym kierują. Pan Wójt 
powiedział, że będzie sesja z nimi i będzie prosił sołtysów na spotkania.  

Pan z miejscowości Zielnowo prosił o odpowiedź w sprawie tej miejscowości               
i ostrzegał przy tym, że będzie zakaz wstępu wójta do tej miejscowości.  

Pan Przemysław Pociecha Radny Rady Gminy Darłowo powiedział, że żadnych 
rozmów i żadnych ustaleń na temat zmiany nazwy miejscowości nie było. 

Niektórzy radni mówili, że o tych sprawach z mediów się dowiedzieli.  
Pan z Zielnowa powiedział, że ktoś jest temu winien.  
Pan przewodniczący powiedział, że pan Wójt chce się spotkać z Sołtysami.  
Nikt więcej nie zabrał głosu.  
Na tym punkt zakończono.  
 
(Pani Radna Jolanta Janicka przybyła na sesję)  
 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy.   
Po przerwie w sesji uczestniczyło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo co stanowi 

kworum.  
 
Ad. 8.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi. Druk Nr 1/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przekazania skargi stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem i zgłosił autopoprawkę.  

„W dniu 2 lipca 2013 roku do Rady Gminy Darłowo wpłynęła skarga Pana Bronisława Kendzi 
na bezczynność Wójta Gminy Darłowo w sprawie przeprowadzenia kontroli dotyczącej podniesienia 
gruntu i ewentualnej zmiany stosunków wodnych na działce nr 2/8 w obrębie ewidencyjnym Bobolin i 
wydania decyzji w przedmiotowej sprawie. Z uwagi na okoliczność toczącego się postępowania 
administracyjnego w przedmiotowej sprawie właściwym organem wskazanym do rozpatrzenia jest 
Samorządowe Kolegium Odwoławcze w Koszalinie.” 

W podstawie prawnej proponuję dokonać następującej zmiany:  
„Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 
(tekst jednolity: Dz. U. z 2013 r. poz. 594) oraz art. 231, art. 234 w związku z art. 37 ustawy    
z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (tekst jednolity: Dz. U. z 
2013 r., poz. 267) Rada Gminy Darłowo uchwala, co następuje:” 

Druk Nr 1A/2013XXXVII       
/Projekt uchwały wraz z autopoprawką w sprawie przekazania skargi stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących,  
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przyjęła zgłoszoną autopoprawkę.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję.                
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przypomniał obecnym, że 

Pani Jolanta Janicka przybyła na sesję, w związku z czym kworum wynosi 15 Radnych.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 

głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały po uwzględnieniu autopoprawki udział wzięło 15 
Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/314/2013  w sprawie przekazania skargi. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/314/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie przekazania skargi stanowi załącznik nr 14 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 9.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. działki nr 96/2 w obrębie Nowy Jarosław)                              
Druk Nr 2/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że przedkłada projekt 
uchwały bez zmian.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że komisja proponuje 
okres dzierżawy do 30 września 2016 roku.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w związku z tym 
zgłasza autopoprawkę, żeby okres dzierżawy był do 30 września 2013 roku.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest taka 
sama jak Komisji Rolnictwa, czyli termin dzierżawy do 30 września 2016 roku.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
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0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących,  
przyjęła zgłoszoną autopoprawkę.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 
głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały po uwzględnieniu autopoprawki udział wzięło 15 
Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/315/2013  w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/315/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 10.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. działki nr 297 w obrębie Jeżyce) Druk Nr 3/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że przedkłada projekt 
uchwały bez zmian.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że komisja proponuje 
okres dzierżawy do 30 września 2016 roku.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w związku z tym 
zgłasza autopoprawkę, żeby okres dzierżawy był do 30 września 2013 roku.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest taka 
sama jak Komisji Rolnictwa, czyli termin dzierżawy do 30 września 2016 roku.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo większością, 
14 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
1 głosie wstrzymującym,  
przyjęła zgłoszoną autopoprawkę.  
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 
głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały po uwzględnieniu autopoprawki udział wzięło 15 
Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo większością głosów, 
14 głosami za, przy 
1 głosie przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/316/2013  w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta większością głosów. 
/Uchwała Nr XXXVII/316/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 11.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. działki nr 31/1 i działki nr 31/2 w obrębie Porzecze)                  
Druk Nr 4/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że przedkłada projekt 
uchwały bez zmian.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji jest 
pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Józefowi Szymacha w celu przedstawienia opinii Komisji Uzdrowiskowej Rady Gminy 
Darłowo. 

Radny Pan Józef Szymacha Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poinformował, 
że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję.                
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę 

pod głosowanie. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
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0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/317/2013  w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Darłowo.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/317/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie wydzierżawienia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 12.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo. (dot. działki nr 213 w obrębie Jeżyce) Druk Nr 5/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 

Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest negatywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
negatywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję.                
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę 

pod głosowanie. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
0 głosami za, przy 
15 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
nie podjęła uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Darłowo.  
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 13.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 
dotacji dla niepublicznych (społecznych) szkół prowadzonych na terenie Gminy 
Darłowo. Druk Nr 6/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych (społecznych) szkół prowadzonych na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu/ 
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że przedkłada projekt 
uchwały bez zmian w wersji takiej jaki jest, ale wie, że będzie przedstawiona autopoprawka                 
i nadmienił, że przychyla się do tej autopoprawki.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy Pan Wójt 
zgłasza autopoprawkę. 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo odpowiedział, że nie tylko on tu rządzi.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 

Łukaszowi Staniszewskiemu Przewodniczącemu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej Rady 
Gminy Darłowo. 

Radny Pan Łukasz Staniszewski Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej  
poinformował, że komisja wnioskowała o autopoprawkę w § 7 ust. 3, żeby skreślić słowo 
„nie” w miejscu gdzie jest mowa, że dotacje, o których mowa wyżej, nie przysługują na 
absolwentów szkół w okresie wakacji w roku, w którym ukończył szkołę.  

Pan Radny Jerzy Krzyżanowski zapytał czy to jest zapis ustawowy?  
Pan Radny Łukasz Staniszewski odpowiedział, że tak, że jest to w Dzienniku ustaw. 
 Pan Radny Jerzy Krzyżanowski powiedział, że jeżeli jest to w ustawie to w uchwale 

nie powinno tego zdania być w ogóle ponieważ uchwały nie powinny dublować ustaw 
wyższych.  

Pan Radny Piotr Skoczek prosił aby panowie włączali mikrofony bo na końcu nie 
słychać.  

Pan Franciszek Kupracz wójt Gminy Darłowo powiedział, że ten zapis ma formalne 
podstawy ponieważ wcześniej takie było stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej, ale 
sprawa nabrała rozgłosu i jest w formie ustawy, którą podpisał prezydent dlatego i RIO padło.  

 Pan Radny Jerzy Krzyżanowski powiedział, że jeżeli jest to w ustawie na dzień 
dzisiejszy i zgodnie z procedurą to w uchwale nie powinno być powtórzone, bo jest to 
niezgodne z zasadami.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że sprawa ciągnie się od 
stycznia, bo był zarzut kontrolujących.  

Pan przewodniczący powiedział, że powinno to być zgodnie z ustawą.  
Pan Wójt powiedział, że prezydent podpisał ustawę i teraz to obowiązuje.  
Pani Mecenas Małgorzata Ejsmont powiedziała, że pan radny też ma rację, bo 

faktycznie zgodnie z zasadami techniki legislacyjnej nie powinno się powielać w uchwale 
zapisów, które są uregulowane w ustawie. czasami się dopuszcza jednak tego żeby przepis był 
jasny, zrozumiały.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo większością, 
14 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
1 głosie wstrzymującym,  
przyjęła zgłoszoną autopoprawkę.  
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Pan Radny Jan Małecki zapytał o § 3 przy czym zapytał czy zakładając że dotacja 
będzie wyższa to czy to będzie sprawiedliwe czy równe traktowanie? 

Pan Wójt powiedział, że ta uchwała będzie obowiązywać jak się ukaże w dzienniku 
urzędowym województwa a druga sprawa to jest zapisane w ustawie o oświacie i to jest 
minimum, które wójt może zarządzeniem ustalić. Pan Wójt powiedział, że jak to wejdzie to te 
rzeczy, które teraz są dotychczas wyprostuje.  

Pan Jan Małecki powiedział, że to wójt zarządzeniem ustala a nie rada.  
Pan Wójt powiedział, że tak i wtedy on to wyprostuje.   
Nikt już więcej nie  zabrał głosu.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 

głosowanie. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/318/2013  w sprawie ustalenia trybu udzielania                                
i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych (społecznych) prowadzonych na terenie 
Gminy Darłowo.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/318/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 
dla niepublicznych (społecznych) szkół prowadzonych na terenie Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 23 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 14.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2013 
rok. Druk Nr 7/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2013 rok stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
/Autopoprawka zgłoszona w dniu 5 sierpnia 2013 roku do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Darłowo na 2013 rok (Druk Nr 7A/2013XXXVII) stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w jego imieniu głos 
zabierze pani Skarbnik, bo jest tam tak namieszane, że jest autopoprawka za autopoprawką. 
Pan Wójt powiedział, że bardzo prosi, aby pani Skarbik wytłumaczyła też nie paragrafami              
o co chodzi, ale po chłopsku i króciutko. Pan Wójt nadmienił, że jeśli nie, to będzie się 
wtrącał.  

Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo powiedziała, że do proponowanych 
zmian w budżecie Gminy Darłowo wprowadza się autopoprawkę, która polega na 
wprowadzeniu dochodów o kwotę 185 000,00 zł. Pani Violetta Kolanek powiedziała, że po 
prostu mieli wykonanie ponad plan lub nie mieli w ogóle planowanych tych dochodów, wiec 
teraz wprowadzają te dochody na kwotę sto osiemdziesiąt pięć tysięcy złotych. Pani Violetta 
Kolanek powiedziała ponadto, że wprowadza się też autopoprawką przeniesienia wydatków 
związanych z organizacją imprez w sołectwach, a szczególnie chodzi o umowy zlecenia na 
część artystyczną, bo nie było paragrafu 417 i tutaj się przenosi.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że jedyna orkiestra pana 
Jerzego Krzyżanowskie go miała zarejestrowaną działalność i mogła faktury wystawiać,                    
a reszta to zlecenia.  
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Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo dopowiedziała, że reszta działa na 
umowę zlecenie i dlatego Gmina misi mieć inny paragraf, bo jeżeli ktoś wystawia fakturę to 
jest paragraf 430, natomiast jeżeli ktoś wykonuje umowę zlecenie lub o dzieło to musi być 
zastosowany paragraf 417 i tutaj są właśnie te zmiany. Pani Skarbnik powiedziała, że ponadto 
tutaj, gdzie państwo radni nie mają tej autopoprawki, zamieszczonego tego w tej 
autopoprawce w załączniku nr 1 do uchwały nie zmniejsza się 185 000,00 zł w dziale 900, 
rozdziale 90001 § 6050 na zadania inwestycyjne. Pani Violetta Kolanek powiedziała, że 
taka jest autopoprawka i podsumowała, że dochody w wyniku tego zamykają się kwotą 
42 805 382,73 zł.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo wchodząc w słowo pani Skarbnik 
powiedział, żeby przedstawiła uzasadnienie, ponieważ ono jest najważniejsze. Pan Wójt 
zapytał czy zmienia się coś tutaj czy nie?  

Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo powiedziała, że zmienia się tylko 
tyle, że dochody Gminy się zwiększają o te sto osiemdziesiąt pięć tysięcy złotych,                      
a pozostałe rzeczy w tej uchwale pozostają bez zmian.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że to jest zrozumiałe.  
Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo powiedziała, że to jest taka 

autopoprawka. 
/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2013 rok, którą 
przedstawiła Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Łukaszowi Staniszewskiemu w celu przedstawienia opinii Komisji Oświaty i Kultury 
Fizycznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Łukasz Staniszewski Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej 
poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących,  
przyjęła zgłoszoną autopoprawkę.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 
głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały po uwzględnieniu autopoprawki udział wzięło 15 
Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
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0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/319/2013  w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2013 rok.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/319/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2013 
rok stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Darłowo na lata 2013-2020. Druk Nr 8/2013XXXVII 

Ad. 15. 

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2013-2020 stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Wójtowi w celu przedstawienia projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że przekazuje 
pełnomocnictwo Pani Skarbnik.  

Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo powiedziała, że również są zmiany w 
wieloletniej prognozie finansowej, które wiążą się ze zmianami w budżecie, gdzie też 
zwiększają dochody, wydatki bieżące i majątkowe. Pani Violetta Kolanek powiedziała, że 
również wprowadza się autopoprawkę wieloletniej prognozy finansowej poprzez 
wprowadzenie zadania inwestycyjnego, przesył z miejscowości Dąbki do oczyszczalni 
ścieków w Rusku na kwotę  1 476 538,00 zł, wprowadzenie to jest przy przedsięwzięciach 
inwestycyjnych na rok 2014. Pani Skarbnik powiedziała, że w związku z tą autopoprawką 
zmniejszają się tutaj również dochody i wydatki.  
/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2013-2020, którą przedstawiła Pani Violetta Kolanek Skarbnik Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Łukaszowi Staniszewskiemu w celu przedstawienia opinii Komisji Oświaty i Kultury 
Fizycznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Łukasz Staniszewski Przewodniczący Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej 
poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
W głosowaniu nad autopoprawką udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
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15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących,  
przyjęła zgłoszoną autopoprawkę.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 
głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały po uwzględnieniu autopoprawki udział wzięło 15 
Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/320/2013 w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2013-2020.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/320/2013 Rady Gminy Darłowo stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 16.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy, za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników bezodpływowych                     
i transportu nieczystości ciekłych. Druk Nr 9/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na rzecz Gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych stanowi załącznik nr 31 do niniejszego 
protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że oddaje głos Panu 
Marcelemu Glazie Dyrektorowi Gminnego Zakładu Użyteczności Publicznej w Dąbkach.  

Pan Marceli Glaza Dyrektor Gminnego Zakładu Użytecznosci Publicznej w Dąbkach 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, a także zgłosił autopoprawkę.  
/Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 
rzecz Gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że  opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.   

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 
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Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących,  
przyjęła zgłoszoną autopoprawkę.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 
głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały po uwzględnieniu autopoprawki udział wzięło 15 
Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/321/2013  w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia 
opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy, za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opłat za opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/321/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na rzecz Gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opłat za opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych stanowi załącznik nr 33 do niniejszego 
protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 17.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do 
stowarzyszenia „Darłowskie Centrum Wolontariatu”  z siedzibą w Darłowie.  
Druk Nr 10/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do stowarzyszenia 
„Darłowskie Centrum Wolontariatu”  z siedzibą w Darłowie stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo powiedział, że zgłasza autopoprawkę 
polegająca na tym, żeby wykreślić z projektu uchwały Pana Franciszka Kupracza Wójta 
Gminy Darłowo a wyznaczyć do udziału w Walnym Zebraniu Członków Pana Radosława 
Głażewskiego Zastępcę Wójta Gminy Darłowo.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 
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Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących,  
przyjęła zgłoszoną autopoprawkę.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 
głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały po uwzględnieniu autopoprawki udział wzięło 15 
Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/322/2013  w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do 
stowarzyszenia „Darłowskie Centrum Wolontariatu”  z siedzibą w Darłowie.  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/322/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do 
stowarzyszenia „Darłowskie Centrum Wolontariatu”  z siedzibą w Darłowie stanowi załącznik nr 35 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 18.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dotyczące zabytków.  
Druk Nr 11/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane dotyczące zabytków stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały                             
z uzasadnieniem i uzgadniał z panią skarbnik rozliczenie tego.  

Pani Mecenas Małgorzata Ejsmont powiedziała, że musi być najpierw taka uchwała 
określająca zasady i dopiero później już konkretne dotacje przedstawia rada.  

Pan Wójt z panią Skarbnik i panią Mecenas uzgadniali zasady rozliczania dotacji.  
Pan Radny Jerzy Krzyżanowski przypomniał że na jednej z ostatnich sesji były 

uchwalone zasady i według tego trzeba rozliczać.   
Pan Wójt powiedział, że jest za tym. Jednak dla przykładu podał budynek przychodni 

bo to też jest zabytek, gdzie chce budować windę. 
Pan Jerzy Krzyżanowski Radny Rady Gminy Darłowo zapytał czy to jest pilna 

sprawa.  
Pan Wójt  powiedział, że zastanawia się czy tego projektu nie wycofać.  
Pani Mecenas powiedziała, że nie ma potrzeby wycofać. 
Pan Jerzy Krzyżanowski proponował przełożyć to na sesję za miesiąc.   
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W dyskusji udział wzięli: pan Wójt, pani Skarbnik, pani mecenas, pan radny 
Krzyżanowski, pan radny Idzi Krawczyk, pan radny Małecki, pan radny Łukasz Staniszewski.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że  opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.   

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję.                
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 

głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/323/2013  w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dotyczące zabytków. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/323/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane dotyczące zabytków stanowi załącznik nr 37 do niniejszego 
protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Ad. 19.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego 
sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Druk Nr 12/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo oddał głos Panu Radosławowi 
Głażewskiemu Zastępcy Wójta Gminy Darłowo.  

Pan Radosław Głażewski Zastępca Wójta Gminy Darłowo przedstawił projekt 
uchwały wraz z uzasadnieniem. 
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że  opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.   

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję.                
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 

głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie, 
15 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
0 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/324/2013  w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/264/2013 
Rady Gminy Darłowo z dnia 27 marca 20113 roku w sprawie szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/324/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXX/264/2013 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 27 marca 20113 roku w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w 
zamian za uiszczoną opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
Ad. 20.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/293/2013 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 4 czerwca 2013 roku w sprawie zamiany nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą 
własność osoby fizycznej. Druk Nr 13/2013XXXVII 
/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/293/2013 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 4 czerwca 2013 roku w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo 
na nieruchomość gruntową stanowiącą własność osoby fizycznej stanowi załącznik nr 40 do niniejszego 
protokołu/ 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu panu 
Franciszkowi Kupracz Wójtowi Gminy Darłowo w celu przedstawienia projektu uchwały 
wraz z uzasadnieniem.  

Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt z uzasadnieniem.  
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Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Idziemu Krawczykowi  Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Idzi Krawczyk Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej poinformował, że  opinia komisji 
dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.   

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo udzielił głosu Panu 
Kazimierzowi Kołtunowi w celu przedstawienia opinii Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu Rady Gminy Darłowo. 

Radny Pan Kazimierz Kołtun Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, 
Finansów i Budżetu poinformował, że opinia komisji dotycząca projektu uchwały jest 
pozytywna.  

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję.                
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poddał uchwałę pod 

głosowanie. 
W głosowaniu nad podjęciem uchwały udział wzięło 15 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo większością głosów, 
12 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
3 głosach wstrzymujących, 
podjęła uchwałę Nr XXXVII/325/2013  w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/293/2013 
Rady Gminy Darłowo z dnia 4 czerwca 2013 roku w sprawie zamiany nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą 
własność osoby fizycznej. 
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo oznajmił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XXXVII/325/2013 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXXV/293/2013 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 4 czerwca 2013 roku w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 
Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą własność osoby fizycznej stanowi załącznik nr 41 do 
niniejszego protokołu/ 
Na tym punkt zakończono. 
 
Pan Franciszek Kupracz Wójt Gminy Darłowo postawił wniosek o ponowne rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2014 rok. Pan Wójt 
skonkretyzował zmiany. Następnie po dyskusji z panią Skarbnik i radnymi pan Wójt 
zaproponował 160 000,00 zł zdjąć z dotacji i zaliczyć je na remonty zabytków w wysokości 
160 000,00 zł.  
 
(Pani Radna Jolanta Janicka opuściła obrady sesji) 
 
Pan Wójt powiedział że rozpiskę da w formie zarządzenia a teraz chodzi tylko o to, żeby rada 
dała dyspozycję.  
Pan Przewodniczący zapytał czy radni zgadzają się na tą dyspozycję?  
Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy poddał zgłoszone zmiany pod 
głosowanie rady.  
W głosowaniu nad podjęciem uchwały udział wzięło 14 Radnych Rady Gminy Darłowo. 
W wyniku głosowania Rada Gminy Darłowo jednogłośnie 
14 głosami za, przy 
0 głosach przeciw, i 
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0 głosach wstrzymujących przyjęła zgłoszone obecnie zmiany w budżecie.  
 

Wolne wnioski. 
Ad. 21. 

Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zapytał czy ktoś 
jeszcze chciałby zabrać głos. 

Pan Józef Szymacha poinformował radnych o spotkaniu z panem Śliwińskim w piątek 
o godzinie 11:00 tu na sali obrad.  

Pan przewodniczący przypomniał, aby radni pozostali po sesji.  
Nikt się nie zgłosił. 
Na tym punkt zakończono. 

 

Zakończenie sesji. 
Ad. 22. 

Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XXXVII Sesji VI kadencji 
Rady Gminy Darłowo – Pan Jarosław Michalski Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1310 w dniu 14 sierpnia 2013 roku. 
/Dokładny przebieg sesji znajduje się w stenogramie sesji, który stanowi załącznik nr 42 do niniejszego 
protokołu./ 
Na stenogram sesji składa się plik zapisany na płycie DVD. 
 
                                                 

    Przewodniczący 
Obradom przewodniczył: 

Rady Gminy Darłowo 
Sekretarz obrad

  Jarosław Michalski 
:       

Radny Rady Gminy Darłowo 
 
Przemysław Pociecha  
 
 
 
 
 

Iwona Kowalska  
Protokół sporządziła: 

Kierownik Referatu Samorządowego  – Biura Rady Gminy  
 


